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 الموخص:
تْدف ّذُ اهدراسة إهى اهكشف عٌ يدى اٍشغال تًام حسان بالمعَى اهدلاهي اهكاين، هبكٕفٕة اهٓضٓل 
إهِٕ عٌ طرٔق تشلٕلِ إهى جلاجة يعانٍ فرعٕة، إذ ٔستلن كن فرع يٌ ّذُ اهفرهع بجزئٕة يٌ ّذا المعَى 

ُٔستغَى عٌ أو يَْا هوٓضٓل ُٔظْرّا هٔكشف عَْا، هفي المحطوة ّي فر هع تتشابم يعاى هتتداخن فلا 
Fiإهى المعَى اهَْائي الملطٓد، كًا تْدف اهدراسة إهى يعرفة كَِ ٍظرٔة فٕرت rt h) اهسٕاكٕة هيلٓياتْا )

يٌ جْة، هيدى تأجر تًام حسان بْذُ اهَظرٔة في جْٓدُ اهوغٓٔة ذاة اهطوة باهدلاهة اهسٕاكٕة )اهدلاهٕة( 

 ى.يٌ جْة أخر

 ، صوت معنىفيرث ، الكلام ، السياق ،   كلمات مفتاحية:  

Split of meaning for Tamam Hassan in light of context theory 
Abstract: 
The aim of this study is to reveal the extent to which Tammam Hassan is fully aware of the 

semantic meaning and how to reach it by assigning it to three sub-meanings, Each of these branches 

is in partial part of this meaning that is revealed and revealed. Of them of reach the intended final 

meaning. And the study also aims to know the context of Firth's theory and its components on the 

one hand, and the extent to which Tammam Hassan was influenced by this theory in his linguistic 

efforts related to the contextual connotation. 

Keywords: Firth , Speech , Context , Meaning , Sound 
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